
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 12.4.2017 v zasadačke 

TSM Ilava 

 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvorila predsedníčka RNDr. Etela Eglyová, ktorá privítala 

prítomných  a predložila žiadosti občanov mestskej časti Sihoť a prerokovalo sa: 

 

  

1) predsedníčka výboru informovala prípravách na rekonštrukciu verejného osvetlenia v 

Ilave 

2) predsedníčka výboru informovala o výzve na dotácie na úpravu vnútroblokov. Na 

Sihoti máme záujem o úpravu vnútrobloku na oddychový priestor - sadovú výsadbu 

stromov a kríkov a doplnenie lavičiek. 

3) výbor sa opätovne zaoberal  situáciou na nových mostoch na Sihoti, žiadajú, aby 

mesto zabezpečilo nový protišmykový náter – náter, ktorý tam bol je poškodený a 

povrch mostov je šmykľavý. Nie je pravda, že doteraz sa nikto nesťažoval. Mestský 

výbor žiadal nápravu v zápise v septembri a decembri 2016, aj vo februári 2017. 

4) žiadosť občanov o opravu výtlkov na ceste pri kanáli 

5) občania sa zaujímali, prečo sa zase mesto rozkopáva 

6) občania žiadajú vysvetlenie, kedy sa opraví cesta od mestského úradu k železničnej 

stanici 

  

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov.   

 

V Ilave dňa 12. 4. 2017 

          RNDr. Etela Eglyová 

          predsedníčka komisie 


